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Deltagare Hans Åberg (L) ordförande 

Paul Gustafsson (M) vice ordförande 

Masoud Zadeh (M) 

Rolf Nersing (S) 

Esmeralda Holmgren Salomon (Ekhammarskolan) 

Vera Grobecker (Ekhammarskolan) 

Alva Lundgren (Hagnässkolan) 

Morris Gardemeister (JENSEN)  

Ida Davidsson (JENSEN)  

Sama Muhammadi (Broskolan) 

Alexis Plumarpurn (Broskolan) 

 

  

Övriga deltagare Madelene Jigvall, sekreterare 

Anna Bjurenstam, Utbildningschef 
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§ 6 Presentationsrunda  
 

§ 7. Utbildningschefen presenterar sig och sitt 
uppdrag 

Utbildningschef, Anna Bjurenstam presenterar sig och sitt uppdrag. Diskussion 

kring om det finns/upplevs finnas bättre och sämre skolor i kommunen.  

Ordning och redan och studiero ska alla elever i Upplands-Bro ha oavsett 

vilken skola de går i. Hur får vi elever som är stolta över sina skolor? Synen på 

lärarna är viktig, hur uppmuntrar elever en lärare som gör ett bra jobb.  

Hur är en bra lärare?  

- Skapar bra relation med eleverna – visa att den bryr sig. Fånga upp om 

det är något som inte fungerar. Uppmärksammar, lyssnar och stöttar 

- Tycker det är roligt att lära ut 

- Gillar sitt jobb och eleverna 

- Har förmågan att skapa struktur 

- Skapar tydliga mål för varje termin och elev 

- Pratar med eleverna på raster och luncher, är nyfiken och intresserad  

- Våga ta en auktoritär roll 

- Bestämd – en person som inte blir överkörd 

 

§ 8. Reflektion kring Ungdomsrådet 
- Mötena känns viktiga. Möjliggör snabbare vägar. Svårt att gå via 

rektorn, då frågorna inte alltid landar hos politikerna. 

- Viktigt att politikerna hör ungdomarnas röst.  

- I skolan finns möjlighet att påverka genom mentorstiden. Frågorna tas 

med till Elevråden som tar upp frågorna till rektorn.  

- Ungdomar i rådet är viktiga ambassadörer för ungdomar i kommunen.  

 

§ 9. Diskussion kring framtiden 
Viktiga aspekter när framtiden diskuteras:  

- Studie- och yrkesvägledning (SYV) – börja tidigare att prata om vilka 

gymnasieprogram som finns.  

- Redan i åk 8 ska informationen om gymnasieprogram spridas. Viktigt 

att även marknadsföra kommunens egen gymnasieskola.  

- Viktigt att skolan har kontakt med näringslivet 

- Samtal om framtiden viktigt i fler sammanhang än hos SYV 
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- Nyfiken kring vilka yrken som finns – lite ovanliga yrken – AI – vilka 

jobb kommer att drabbas och vilka jobb kommer tillföras  

- Information om gymnasieprogram och yrken finns, men hur hantera. 

Stort informationsflöde och mycket att sortera 

Några skolor har haft besök av föreläsare. Vilket upplevdes positivt. Viktigt att 

det är ett ämne som berör. Studiebesök på företag eller bjuda in entreprenörer i 

kommunen till skolorna skulle också vara en bra aktivitet.  

Ungdomarna tar frågan vidare till respektive elevråd för diskussion kring vad 

en bra aktivitet/dag kring framtiden skulle kunna innehålla.  

 

§ 10. Övriga frågor 
- Nya representanter för Ungdomsrådet ska väljas inför nästa termin. 

Madelene besöker elevråden och informerar om Ungdomsrådets roll 

och syfte.  

 

§ 11. Kommande möten 
• Tisdagen den 8 oktober 2024 


